
La dificultat de les persones amb mobilitat reduïda 
també és detectada pels alumnes que reclamen 
més supressió de barreres arquitectòniques i més 
semàfors auditius; també són conscients que la 
gent ocupa els aparcaments reservats per a aques-
tes persones. 
Les molèsties que causen les motocicletes tampoc 
passen desapercebudes i reclamen més vigilància. 
Al llarg de la sessió sorgeixen molts altres temes: la 
necessitat que hi hagi més guàrdies de trànsit, la 
proposta de fer un carril per poder circular en pati-
net, l'actitud d'alguns vianants que tampoc es com-
porten correctament...i la seguretat en els parcs on 
juguen, en els quals diuen detectar gossos sense 
lligar i brutícia causada pels excrements d'aquests 
animals. Aquesta circumstància és aprofitada per 
l'alcalde per explicar-los que l'Ajuntament i la Fe-
deració d'Associació de Veïns impulsen una cam-
panya de civisme que pretén incidir, entre d'altres, a 
aconseguir que els amos dels gossos recullin els 
excrements dels llocs públics que, com a tais, han de 
ser espais respectats i compartits per tots. 
Una sessió que va començar amb timidesa va 
acabar sent molt fluida i productiva (quan el temps 
s'havia esgotat hi havia vint-i-set paraules dema-
nades), fet que, com a mínim, constata que els nens 
i les nenes tenen molt a dir sobre la seva ciutat. 
Així ho ratifiquen quan se'ls demana l'opinió 
sobre la creació del Consell dels Infants: Ivan, de 
l'escola Estel, «nosaltres som els que més fem 
servir el carrer, i tenim dret a opinar-ne». Alejan-
dra, del Pereanton, diu que el Consell és una bona 
idea «perquè els adults no tenen la mateixa opinió 
que nosaltres». Quan se'ls pregunta de què vol-
drien parlar en les properes sessions coincideixen 
a dir que sobre la circulació i els espais verds, que 
consideren que estan fets malbé. 

Nous projectes 
Sens dubte, la constitució del Consell dels Infants, 
que preveu reunir-se mensualment, és un pas 
important dins del projecte de Petits els integrants 
del qual estan a punt de presentar novetats. D'una 
banda, conjuntament amb Gran Centre, s'iniciarà 
lacampanya Aquí tens un amic i, de l'altra, s'estan 
ultimant un conjunt de propostes que es presenta-
ran a l'Ajuntament i que hauran de permetre 
facilitar als nens i a les nenes anar a escola amb 
més seguretat. 
Aquí tens un amic és un lema que reflecteix 
l'esperit que els comerciants de Gran Centre que 
s'hi vulguin adherir, volen transmetre als més 
petits: que les botigues siguin també un lloc on 
tinguin un espai, on trobin ajut si s'han perdut o si 
necessiten un adult. Els establiments que partici-
pin en la campanya es distingiran per un ninot que 
els identificarà i que es presentarà properament als 
infants en el marc de l'illa de vianants. 
D'altra banda, i en la línia d'aconseguir que els 
nens i les nenes vagin més segurs a peu a l'escola, 
s'estan elaborant un seguit de propostes relatives, 
entre d'altres, a millorar la senyalització i que són 
fruit d'un estudi que durant tot l'any passat va fer 
l'associació camina en carrers al vol-
tant de zones escolars molt concon-egudes. Pro-
postes formulades amb la intencionalitat que els 
pares i mares comprovin que els seus fills poden 
anar segurs per la ciutat i que, per tant, els poden 
deixar anar a peu. 
Es tracta d'un exemple més que ha de contribuir que 
la ciutat torni a ser un espai comú de convivència i 
de relació, un lloc on els més petits siguin el baròme-
tre per mesurar les necessitats i els drets de tothom. 
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